



NORWEGIAN
REFUGEE COUNCIL

المجلس النرويجي
للاجئين



Tender Notice

إشعار مناقصة

Norwegian Refugee Council (NRC), an international humanitarian organization based in Damascus, invites reputable companies to participate in the below Expression of Interest:

- One Year Non-Exclusive Framework Agreement for Vehicles Rental Services with Drivers for NRC Office in Qamishli City in Al Hassakeh Governorate.

- Tender Reference: NRC/SYRIA/2025/FWA 4505

يدعو المجلس النرويجي للاجئين، وهو منظمة إنسانية دولية مقرها في دمشق، الشركات ذات السمعة الطيبة للمشاركة في المناقصة التالية:

- اتفاقية اطارية غير حصرية لمدة سنة واحدة لتقديم خدمة تأجير مركبات مع سائقين لمكتب المجلس النرويجي للاجئين في مدينة القامشلي في محافظة الحسكة

- الرقم المرجعي للمناقصة: NRC/SYRIA/2025/FWA 4505

Interested Bidders can obtain the electronic link to the full package of the requested tender in Arabic & English Languages starting from Thursday 15 May 2025 by clicking at the following link:

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Download?ID=xIQ9oN86wFk%3d>.

يمكن للعارضين المهتمين الحصول على الرابط الإلكتروني للحزمة الكاملة للعطاء المطلوب باللغتين العربية والإنجليزية، ابتداءً من يوم الخميس 15 أيار 2025، بالضغط على الرابط التالي:

<https://etbsystem.no/ClientTrans/Download?ID=xIQ9oN86wFk%3d>

Deadline for submitting offers: Thursday 05 June 2025, at 12:00 pm in Damascus Time (GMT +3).

تاريخ ووقت اغلاق المناقصة: يوم الخميس 05 حزيران 2025 في تمام الساعة 12:00 ظهرا بتوقيت مدينة دمشق المحلي